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JAROSŁAW PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Obecnie w Polsce  jest coraz więcej zachorowań na grypę, z powodu zakażeń oddechowym 

wirusem RSV, i wirusem covid 19. 

1. Mieszkańcy Sierpca uprzejmie proszą o wypowiedź Pana Burmistrza w sprawie 

dostępności leczenia szpitalnego w Sierpcu. 

- Na jakie oddziały przyjmowani są chorzy . 

- Gdzie udzielana jest dzieciom z Sierpca - szybka niezbędna pomoc lekarska  z 

powodu zakażeń wirusem oddechowym RSV. 

RADNA RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

BARBARA GIL 


